

**全程无购物**  
No Shopping

**全程4星级酒店**  
STAY 4 STAR HOTEL

**行程特色**  
Itinerary Special >>>

**山上单程小火车**  
One-way train on the mountain

**云龙玻璃桥电梯**  
Cloud Dragon Skywalk glass bridge

**水上木偶戏**  
Water Puppet Show

**5 D**  
**4 N**

# 越南梦幻之旅~河内/沙巴+越南最高峰《番西邦》

## HANOI / SAPA / MT FANSIPAN

**DAY 1 吉隆坡KUL / 河内HANOI MOB / D**

集合于国际机场，乘搭客机飞往越南首都-河内。河内是座古都，越南传统文化的摇篮。抵达后，前往参观**镇国寺**，位于河内市区北面西湖畔的小半岛上，隔青年路与竹帛湖相对。建于6世纪，是河内的西湖最漂亮的古建筑。这里景色秀丽、环境清雅、古色古香。途中你也可外观到典型的欧式国家歌剧院。毕后，游览**还剑湖**。传说在十五世纪中，黎太祖曾获神剑之助击退敌军侵略，战后黎太祖游还剑湖，忽见一只大龟浮出水面向他索剑，故得名“还剑湖”。游毕后，前往**三十六古街**，游览这些源自十五世纪商店街，每一条狭窄的街道均以当时交易的商品来命名。毕后，送往欣赏越南已有逾千年的历史，于农闲及红河泛滥期间，农民在水堂中筑起小舞台弄木偶作为娱乐，演变至今成为享誉国际的民族技艺**水上木偶戏**。

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Hanoi. Upon arrival, meet and greet by our Hanoi Tour Representative, visit to **Zhen Guo Temple**, built in 963 in the Northern Han Dynasty. It is the most beautiful ancient buildings in Hanoi West Lake with beautiful and elegant scenery. On the way, view the National Opera House. Then visit to **Hoan Kiem Lake**. Lying in the centre of Hanoi's historic district, Hoan Kiem Lake is a lovely, peaceful place with a fascinating history; it's the site of an old legend involving an emperor and a magical sword. Then, proceed to Hanoi's Old Quarter - **36 Ancient Streets**. The Old Quarter has existed for more than 2,000 years. It known as the '36 Streets' because of the famous streets that make up the place, all named for the type of goods or service they were originally known for. Upon finished, enjoy the Vietnam famous **Water Puppet Show**.

[Hanoi - London Hotel \(4 stars hotel or similar\)](#)

**DAY 2 河内HANOI / 沙坝SAPA B / L / D**

早餐后前往沙坝。午餐后，送客人到酒店放好行李后开始参观沙巴景点，首先乘坐旅游巴士往**沙巴旅游区 (Sapa 位于越南的山区，比海面上高度约有 1500 米，此主要是越南少数民族生活的地方)**，团队观光**越南的 H, MONG 少数民族 - CAT CAT 村庄 (Cat Cat Village)**，欣赏这此少数民族的风景，晚餐后游客自由观光夜市、酒吧街，饮食街会了解更多越南少数民族的生活习惯。晚住沙巴。

After breakfast, Transfer to - SAPA (SAPA is located in the mountains of Vietnam, than the surface of the ocean about 2100 meters high, this is the main ethnic minorities live in Vietnam). Then lunch at Laocai- city of Sapa. After lunch proceed to Sapa Mountain, check in hotel. In the afternoon sightseeing Vietnam H, MONG ethnic minorities-Cat Cat Village, enjoy the scenery of this ethnic minority. After dinner. Stay at SAPA

[Sapa - Charm Hotel Sapa \(4 stars hotel or similar\)](#)

**DAY 3 沙巴 SAPA - 番西邦 MT FANSIPAN B / L / D**

早餐后。团队乘塔缆车参观**Fanxipang**。团队用午饭，然后回酒店休息。下午制定时间出参观**云龙玻璃桥-云龙玻璃栈道**座落在莱州省乌龟湖岭的天门区域，距沙巴镇大约20公里，已于本月中旬投入运营。该工程包括两个主要项目是垂直的电梯和玻璃栈道。栈道宽5米、长60米，建在海拔逾2000米的黄连山脉峭壁上，全部均铺砌逾2厘米的三层夹胶钢化玻璃 --->

---> After breakfast. Begin the tour to Mt Fansipan - new modern Cable car system in Sapa is the world's longest and highest cable car, running up from sleepy Sapa Town in Lao Cai Province to the peak of 3,143-meter. Fansipan Mountain, known as Indochina's rooftop. you can enjoy the scenery and magnificent views to Sapa and swallow views of Muong Hoa valley, After conquering the Fanipan Peak, you will also take cable car to get back the foot of mountain. Continue tour to. Cau Kinh Sapa. Visit Cloud Dragon Skywalk, a glass bridge at a height of about 2,200 meters above sea level.

[Sapa - Charm Hotel Sapa \(4 stars hotel or similar\)](#)

**DAY 4 沙巴-老街-河内 SAPA: LAOCAI- HA NOI B / L / D**

早餐后参观**含龙山风景区-Ham Rong mountain & San May**，参观老街越中边境口岸-河口口岸和当地市场。下午乘车返回河内。晚餐后进入酒店休息

After breakfast. Visit to Hamrong Mountain and San May, after proceed to visit the border of Laocai and Market, after lunch, return to Ha Noi. Check in hotel and transfer to dinner.

[Hanoi - London Hotel \(4 stars hotel or similar\)](#)

**DAY 5 河内HANOI - 吉隆坡KUL B / MOB**

早餐后，前往参观**巴亭广场**，广场长320米，宽近100米，可容纳一、二十万人，是河内人民集会和节日活动的场所。毕后，游览**一柱寺**，正式名称延祐寺或莲花台。该寺建于1049年李朝，因在灵沼池中一根大石柱上建造而得名。据传李太宗梦见观音菩萨手托婴儿，立于水池莲花台上，不久得子，乃下令仿出水莲花建寺，故一柱寺似出水莲花。尔后前往**胡志明陵墓**，其建筑风格是列宁陵和越南民族风格的揉合，外墙装饰使用了越南名贵花岗岩和大理石，内部结构使用越南多种最名贵的木材。胡志明的遗体安放在水晶棺中，保存完好。毕后，游览**胡志明主席故居**。越南劳动党主席胡志明从1954年12月到1969年9月2日一直在此居住和工作。接着，将游览**胡志明博物馆**，博物馆中有极为丰富的展品，其中包括有纪念品、军事命令、越南共产党早期珍贵照片，另外还有许多和8月和10月革命，以及由胡志明领导的反法西斯和帝国主义斗争时期的珍贵历史物品。毕后，送往机场，挥别越南首都河内，乘搭客机飞返家园，结束此难忘的越南之旅。

After breakfast, visit **Ba Dinh Square**, the square is 320 meters long and 100 meters wide, can accommodate up to hundred thousand people, a place for Hanoi people meetings and festivals. Then visit to **One Pillar Pagoda**. Legend claims that The One Pillar Pagoda was built following a dream by the fatherless emperor in which the enlightened being Avalokiteshvara gave him a baby son resting on a lotus flower. Emperor Ly Thai Tong commissioned the pagoda to be created in resemblance of this lotus flower which is also the Buddhist symbol of enlightenment. Then visit President **Ho Chi Minh's Mausoleum** which was inaugurated in 1975 and was inspired by Lenin's Mausoleum in Russia. The columned exterior is made of grey granite while the eerily cold inside is constructed from red, black, and grey polished stone. After that, visit to **Ho Chi Minh Museum** and **Ho Chi Minh Former House**. Museum exhibits souvenirs, military command, and photographs of the Communist Party of Vietnam. Last, transfer to the airport for your departure flight return to Kuala Lumpur. Home sweet home...

- 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代  
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative
- 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。  
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.
- 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。  
During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.

联络方式 Contact :

价格 Price :

出发日期 Departure Date :